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PROTOKÓŁ 0012.3.9.2021 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu 17 listopada 2021 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 110 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Iwona 
Rosińska – usprawiedliwiona.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Budżet Miasta na 2022 rok  

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok 
 

4. Sprawy bieżące: 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok  
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały  

Nr XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 
2016r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, 
administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia 
nr 2 wchodzącej w skład Zespołu  Szkół Handlowych w Jastrzębiu-
Zdroju, 

 Odpowiedź na wniosek Komisji, 
 

5. Plan pacy Komisji na I półrocze 2022 roku, 
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 20 października 2021 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  

 

 

 

 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa. 
Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Budżet Miasta na 2022 rok  
 

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta -  Dariusz 
Holesz. Poinformował, że dopłata do zadań subwencjonowanych na przyszły rok to 
39 mln.494 tys. zł. O tyle mniej subwencji otrzymujemy na zadania, które są ujęte 
w SIO jako zadania objęte subwencją.  
 
Monika Dudacy 
 - Szanowni Państwo, wzrost pomiędzy poprzednim rokiem budżetowym a planami 
na rok 2022 jeśli chodzi o wynagrodzenia osobowe zarówno dla nauczycieli jak i 
pracowników administracji i obsługi to jest różnica 5 mln. 313 tys. zł. Różnica 
etatowa to 36 etatów w stosunku do planów 2021. Różnica wynika z kształcenia 
specjalnego jak również z pomocy psychologiczno-pedagogicznej gdzie godziny 
przydzielone są do Przedszkoli i Szkół Podstawowych. Mamy wzrost godzin 
ponadwymiarowych, które nie są subwencjonowane. W ub. roku mieliśmy 230 
etatów ponadwymiarowych. W tym roku mamy 252 etaty zaplanowane. Jest 
wzrost dotacji do placówek niepublicznych. Mamy zabezpieczone 28 mln. zł. W ub. 
roku było 24 mln. zł. Związane jest to z większą ilością nowych placówek 
niepublicznych.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Mamy obowiązek ustawowy, żeby wspomagać placówki niepubliczne? 
 
Monika Dudacy 
 - Tak.  Na dotacje dla przedszkoli niepublicznych mamy zabezpieczoną kwotę  
8 mln 601 tys. zł. 
 
Dariusz Holesz 
 -  Wynagrodzenia nauczycieli  zabezpieczone są  zgodnie z regulaminami 
organizacyjnymi dla danych  placówek oświatowych. 105 mln. zł to wynagrodzenia 
nauczycieli. Administracja i obsługa to 13 mln. 300 tys. zł i w tej kwocie jest 
zabezpieczona kwota wzrostu wynagrodzeń dla osób, które nie spełniają 
najniższego wynagrodzenia.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Która z inwestycji oświatowych będzie przełożona bądź nie zrealizowana? Co jest 
najbardziej zagrożone? 
 
Anna Hetman 
 - Na wspólnym posiedzeniu Komisji Pan Skarbnik mówił jakie inwestycje będą 
realizowane. Z nowych mamy wpisane tylko te na które będziemy się starać o 
dofinansowanie z drugiego naboru w ramach „Polskiego Ładu”. Mamy wskazane 
Przedszkole w Zdroju i ul. Kaszubska – Szkoła z Przedszkolem oraz PP nr 4. Innych 
inwestycji  oświatowych nie ma. Nie mamy własnych środków na realizację. Poza 
inwestycjami oświatowymi mamy jeszcze wpisane drogi i OWN. Jaka jest kwota na 
wkład własny Panie Skarbniku? 
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Dariusz Holesz 
 - ul. Wyzwolenia 3 mln. zł, ale w 2025 r. ponieważ wówczas będą realizowane 
wydatki z tych zadań. Budowa Przedszkola w Zdroju – 5 mln. zł. Jest zabezpieczone 
po 10% wkładu własnego od tych zadań. Na remonty w placówkach oświatowych 
jest zero złotych.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 1, wstrzymujących się – 
0. 
 

 projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 1, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad.4 
 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok , 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta -  Dariusz 
Holesz. Poinformował, że wprowadzamy 20 mln. zł po dochodach subwencji tzw. 
dodatkowej. Mamy zbilansowane wydatki majątkowe roku następnego. Środków 
nie otrzymaliśmy jeszcze. Środki otrzymamy do 28 grudnia. Chciałbym odnieść się 
do wypowiedzi Pani Jemioło z ostatniej Sesji. Jest bardzo dużo rozbieżności w tym 
co mówiła Pani Danuta. Jestem pewien, że w dobrej intencji to mówiła. Na tamten 
moment nie było informacji,  że te środki otrzymamy. Środki finansowe wpłyną w 
późniejszym czasie. Pani Jemioło podawała również dane po rozliczeniu III 
kwartału, które na nic nie mają wpływu.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały  
Nr XII.129.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 27 października 
2016r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, 
administracyjnej i organizacyjnej dla szkół i placówek, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła dyrektor MZOSiP – 
Jowita Janowska. Poinformowała, że od 1 kwietnia 2022 r.  chcemy przejąć 
całkowitą obsługę wszystkich jednostek. W tej chwili obsługujemy 34 jednostki w 
mieście. Jesteśmy 35 jednostką. Docelowo będziemy mieli 52 jednostki. 
Przejmiemy 16 etatów z tych jednostek. Docelowo będziemy mieć 40 etatów 
administracyjnych. Przy informacjach jakie posiadamy na tą chwilę uwalniamy w 
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placówkach 23 etaty. 7 etatów zwalniamy do miasta. Nikt nie powinien stracić 
pracy ze względu na to, że te 7 etatów, które oddajemy do miasta to są osoby, 
które mają podwójne zatrudnienie. Mamy informacje , że z dwóch placówek 
księgowi nie przejdą do MZOSiP.  
 
Jarosław Potępa 
 -Mówimy tutaj o księgowych? 
 
Jowita Janowska 
 - Tak i o osobach, które zajmują się płacami i zusami.  
 
Jarosław Potępa 
 - Uruchomienie nowego budynku powinno spowodować zatrudnienie pracowników 
technicznych.  
 
Jowita Janowska 
  - Jest przewidziany jeden etat na osobę sprzątającą dla MZOSIP.  
 
Piotr Szereda 
 - Jak wygląda kwestia wynagrodzeń dla tych pracowników? 
 
Jowita Janowska 
 - Na pewno nie będą na tych samych warunkach zatrudnieni ponieważ to są osoby 
na stanowisku głównego księgowego. Przechodząc do MZOSiP nie mam stanowiska 
głównego księgowa ponieważ jest tylko jeden główny księgowy. Jedyną rzecz, 
którą mogę zaoferować to specjalista. Osoby, które przejdą stracą dodatek 
funkcyjny. Różnica między wynagrodzeniem między pracownikami, którzy są na 
jednostkach  a pracownikami w MZOSiP wynosi od 200 zł do prawie 1500 zł. Są 
pracownicy którzy zyskają, ale jest gro pracowników którzy stracą.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy osoby, które mają przejść do MZOSIP znają warunki przejścia? 
 
Jowita Janowska 
  - Jeszcze nie ponieważ z Panią Prezydent negocjujemy pewne ustalenia. Myślę, 
że z początkiem grudnia spotkam się z Dyrektorami i z osobami, których to dotyczy 
i wówczas zostaną przedstawione warunki przejścia.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Czy widzi Pani jakieś problemy organizacyjne dot. samego przejścia? 
 
Jowita Janowska 
 - Myślę, że mogę się opierać na tym co mam do tej pory. Obsługujemy 34 
jednostki i zdaje to egzamin. Na spotkaniu w grudniu z Dyrektorami chciałabym 
przedstawić czego oczekuję, jakie zadania przejmuję i jak to ma wyglądać.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
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 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia 
nr 2 wchodzącej w skład Zespołu  Szkół Handlowych w Jastrzębiu-
Zdroju, 

Wyjaśnień do przedawnionego projektu uchwały udzieliła Zastępca Naczelnika 
Wydziału Edukacji – Monika Dudacy.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Odpowiedź na wniosek Komisji, 
 
Komisja zapoznała się z odpowiedzią na wniosek.  
 
Ad.5 
 
Plan pracy na I półrocze 2022 
 
Komisja ustaliła, że plan pracy zostanie przygotowany w późniejszym terminie.  
 
Ad.6 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków 
 
Ad.7 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 20 października 2021 r.  
 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.8. 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji – Jarosław Potępa  podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji Edukacji  
Monika Dulewicz      Jarosław Potępa 


